

《单词百科:electromotive是什么意思?electromotive怎么发音?electromotive的解释和用法》

英语单词electromotive是什么意思?electromotive怎么读?electromotive怎么发音?简答网为您整理了electromotive的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



electromotive怎么读

electromotive的读音:[lektr m t v]

electromotive的意思

1、adj.电测的;

electromotive的相关词组

1、electromotive force 电动势;

electromotive 的双语例句

1、The DC electromotive force output by AC generator can have quite big pulsating voltage.

交流发电机输出的直流电动势会有较大的脉动电压.

2、The waveforms of no-load electromotive force (EMF) and output torque are calculated as well.

计算了这种新型电机的空载电势波形和输出转矩波形.

3、In addition, the method of analyzing armature effect and the motion electromotive force is also discussed.

此外, 还讨论了电枢反应、运动反电势等关键问题的分析方法.

4、Commonly used than torque than the electromotive force, such that the magnification factor.

一般常用比力矩、比电动势、放大系数等表示.

5、An electric current varies directly as the electromotive force and inversely as the resistance.

电流的大小与电动势成正比,与电阻成反比.

6、The letter I is commonly used for current, E for electromotive force, R for resistance.

通常,用英文字母I表示电流, E表示电动势, R表示电阻.

7、It is electromotive force that drives electrons through the circuit.

是电动势驱使电子沿电路运动.

8、The electromotive force between the two poles of this battery is 3.6 v.

这个电池两极的电动势是3.6伏特.

9、This paper presents translating and rotating motional electromotive force of non-straight wire in uniform magnetic field.

介绍匀强磁场 中非 直导线平动和绕定点转动的动生电动势.

10、The article introduces simple method of estimation on induction electromotive force in linear generators is introduced.

提出一种简单易行的估算直线发电机电动势的方法.

11、The change of the flux that crosses coil made inductive electromotive force arises in coil.

穿过线圈的磁通量的变化使线圈中产生了感应电动势.

12、A circuit element , typically a conducting coil, in which electromotive force is generated by induction.

环绕着的东西, 通常是导线, 由于电磁感应的原因,线圈可产生电动势能.

13、The force that causes electrons to move around a circuit is called electromotive force.

促使电子绕电路移动的力被叫做电动势.

14、Any such device is called a seat of electromotive force.

任何这样的装置称为电动势源.

15、Multifunctional Rotary Chair and Electromotive Four-pole Swing applied to vestibular functional test of astronauts are introduced.

文章介绍了用于航天员前庭功能测试的多功能转椅和四柱电动秋千.

以上是简答网为您整理的electromotive怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于electromotive的用法、electromotive的释义、electromotive的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/electromotive>